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سیامک خاجی
دبیر گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

پرسپولیس در هفته دوم مرحله گروهی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا دوشنبه 
دست به یک کار بزرگ زد و موفق شد در یک بازی کاملا برتر از لحاظ تاکتیکی 
و دوندگی مقابل حریف قدرتمند و پر ســـتاره قطری خود پیروز شـــده و جایگاه 
خود را در جدول گروه E بهبود ببخشـــد. این برد باعث شـــد هواداران این تیم بار 
دیگر امیدشان به حضور موفقیت آمیز سرخپوشان در رقابت های آسیایی زنده 
شـــود. به هر حال پرســـپولیس در بازی اول خود با النصر آنقدر بد بازی کرده بود 

که امید طرفدارانش را کمرنگ کند. 
اما در دوحه اتفاقاتی رخ داد که در تهران خلاف آن رخ داد. عواملی که در ادامه 
به آنها اشـــاره خواهیم کرد. ناگفته نماند که تعطیلی بازی های پرســـپولیس در 
لیگ در این برد بی تاثیر نبود از این جهت که سرخپوشان بعد از شکست تلخ 
در بـــازی بـــا النصـــر فرصت کافی برای ریکاوری داشـــتند و حتی این فرصت را 
پیدا کردند که چند روزی زودتر به قطر رفته و خود را آماده بازی حســـاس خود 
مقابل الدحیل کنند، در حالی که تیم قطری چهارشنبه شب یک بازی سنگین 
در لیگ قطر داشت و مقابل پرسپولیس از لحاظ بدنی واقعا کم آورده بود و در 
صحنه های زیادی اسیر پرس سنگین و دوندگی بالای نماینده کشورمان شد. 

   یحیی باز هم ریسک کرد و جواب گرفت
پرســـپولیس فصل پیش در یکی از حیاتی ترین بازی های خود در تهران )بازی 
برگشت با سپاهان( تصمیم گرفت با دو هافبک دفاعی به میدان برود و به نوعی 
احتیاط بیشتر را در دستورکار خود قرار داد اما همین ترس عامل اصلی باخت 
تیم شـــان در این مســـابقه شـــد . اما این آخرین باری بود که یحیی به این شـــیوه 
تیمـــش را ارنـــج کـــرد و در واقـــع او تا پایان فصل پیش و همچنین بازی با فولاد در 
اهواز از یک هافبک دفاعی در ترکیب تیمش بهره برد و نتیجه آن را با موفقیت ها 

و بردهای پی در پی دید. 
در اهواز یحیی به این دلیل از سرلک و ریگی همزمان بازی گرفت که این ارنج 
را قبل از بازی با النصر اســـتفاده کرده باشـــد. در حقیقت یحیی از آن مســـابقه 
هفته چهارم تیمش به فکر بازی با تیم پرستاره عربستانی ها بود. اما این ترکیب 
محتاط در مقابل النصر جواب نداد و به نوعی یحیی ترس را در وجود خودش 
و شـــاگردانش در این بازی حســـاس با این ارنج انداخت و مصدومیت مهدی 
ترابی نیز این ترس را در بین سرخپوشان بیشتر کرد تا مقابل النصر یک تیم دست 
و پا بسته باشند. اما برای بازی با الدحیل یحیی خیلی با خودش کلنجار رفت 
که در غیاب سرلک محروم ریگی را به عنوان تنها هافبک دفاعی به کار گرفته و 
سروش رفیعی تهاجمی را به میدان بفرستد یا اینکه سینا اسدبیگی را جایگزین 
میلاد کرده و همچنان با دو هافبک دفاعی به میدان برود. در این میان شـــاید 
وقتی او دید ترابی و امیری را آماده در اختیار ندارد سعی کرد برای افزایش روحیه 
تهاجمی تیمش سروش را به خط میانی ببرد و از بازیکنان دونده و با انگیزه ای 
مثل امید عالیشاه و سلمانی و همچنین شهاب زاهدی از ابتدا استفاده کند. 
یک تصمیم کاملا شـــجاعانه از ســـوی یحیی که کمک زیادی به برتری تیمش 

در این مسابقه کرد. 

   آنالیز خوب الدحیل
گروه آنالیز پرســـپولیس در هفته ای که گذاشـــت زمان زیادی را صرف آنالیز تیم 
الدحیل کردند. تیم قطری در دو بازی آخرش در لیگ یک شکست و یک برد 
داشـــت و در مقابل اســـتقلال تاجیکســـتان هم به تساوی رسیده بود. گروه آنالیز 
پرسپولیس خیلی خوب شاگردان کرسپو را مخصوصا بعد از اضافه شدن کوتینیو 
به ترکیب این تیم آنالیز کردند و به خوبی متوجه شدند هافبک برزیلی بازیکن 
دونده و جنگنده ای نیســـت و اگر اجازه ندهند توپ به او رســـیده و همچنین 
خطا پشت محوطه و اطراف آن خیلی کم داشته باشند، کوتینیو از بازی خارج 

خواهد شد که این اتفاق هم رخ داد. 

    ملی پوشانی در نقش لیدر
پرسپولیس بازیکنانی در ترکیب خود دارد که در مواقع اضطراری خیلی خوب 
به کمک یحیی می آیند. قبلا اشاره داشتیم به اینکه یحیی به خاطر شخصیت 
آرام و متینش خیلی کم پیش آمده که با صحبت های انگیزشـــی و به اصلاح 
هیجانی بتواند شاگردانش را از لحاظ روحی و روانی متحول کند و این یکی از 
ضعف های او به شمار می رود. اما در جمع شاگردانش هستند نفراتی که این کار 
را خیلی خوب انجام دهند. از علیرضا بیرانوند گرفته تا مرتضی پورعلی گنجی، 
محمد حســـین کنعانـــی زادگان و تا حـــدی وحید امیری کـــه در طول تمرینات 
روزهای اخیر تیم شـــان بارها ســـعی کردند جوی را در تیم شـــان ایجاد کنند که 
با شکست الدحیل در قطر نشان دهند که باخت به النصر اتفاقی بوده و آنها 
یکی از تیم های مقتدر حاضر در لیگ قهرمانان هستند. حتی بیرانوند هم در 
گفت وگوی تلویزیونی اخیرش که خیلی پر حاشـــیه بود اشـــاره به این داشت که 
پرسپولیس متفاوتی را در قطر خواهیم دید و برای این بازی  انگیزه زیادی دارند. 

    نقش پر رنگ چمن با کیفیت 
بدون شک پرسپولیس از معدود تیم های داخلی است که فوتبال مالکانه توام 
بـــا پاس هـــای کوتـــاه و مکرر را خیلی خوب بازی می کند و اصلی ترین لازمه این 
روش بازی، کیفیت بالای زمین است. درحقیقت تیم یحیی بازی در زمین بد 
و به نوعی بازی مستقیم را خوب بلد نیست و هر بار که در یک زمین ناهموار و 
بی کیفیت به میدان رفته عملکرد ضعیفی را ارائه داده است. مخصوصا در این 
فصل که به یکباره چمن آزادی کیفیت خود را کاملا از دست داد. در هر صورت 
کیفیت فوق العاده چمن ورزشگاه بن خلیفه باشگاه الدحیل به یحیی و تیمش 

کمک زیادی کرد که فوتبال دلخواه خود را ارائه دهند. 

    انگیزه بالای نفرات جانشین
بازی پرسپولیس و الدحیل و مصدومیت مهدی ترابی و وحید امیری فرصت 
را در اختیار چند سرخپوش گذاشت که در این بازی مهم خودی نشان دهند. 
امید عالیشاه، یاسین سلمانی، شهاب زاهدی و سروش رفیعی از جمله نفراتی 
بودند که برای بازگشت به ترکیب اصلی انگیزه بالایی داشتند. در این میان امید 
یکی از بهترین بازی های چند سال اخیرش را ارائه داد و گویا به او این ماموریت 
را داده بودند که با شوت های کات دار و زاویه دارش دروازه بان الدحیل را به دردسر 

بیندازد و او این کار را بارها در زمین تکرار کرد تا درنهایت نتیجه 
آن را دید. یاسین هم در اولین حضورش در ترکیب 

اصلـــی بازیکنـــی با اعتمادبه نفـــس و باهوش 
نشان داد. سروش از تجربه بالایش در 

ایـــن بازی بیشـــترین بهـــره را برد و 
ثابت کرد که اگر در زمین نباشد 
تقریبا صادقی و اســـماعیلی فر 

هم از بازی خارج خواهند شد. اما 
شهاب که هنوز پایش به گلزنی باز 

نشده دوشنبه شب خیلی سعی 
کرد نقش یک بازیکن دونده و 

تخریبـــی را خوب ایفا کند و 
یت  در انجام ایـــن مأمور

موفـــق بـــود. البتـــه کـــه 
دیگـــر  خطـــوط  در 
زمیـــن هم بازیکنان 
پرسپولیس وظیفه 
خود را خوب انجام 
دادنـــد و بـــازی بد 
خـــود مقابل النصر 

را جبران کردند. 

    تلاش باشگاه برای برپایی اردوی کوتاه مدت
یکی از خواسته های مهم یحیی گل محمدی برای بازی با الدحیل این بود که 
تیمـــش چنـــد روز زودتـــر راهی قطر شـــده و بتواند در یک فضـــای جدید و آرام با 
امکانات ایده آل خودش را برای بازی با الدحیل آماده کند. خواسته ای که زمانی 
مطرح شد که باشگاه پرسپولیس با مشکلات مالی زیادی دست و پنجه نرم کرده 
و می کند. با این حال رضا درویش نهایت تلاش خود را کرد که خواسته سرمربی 

تیمش را برآورده سازد و این اقدام او طبیعتا در این برد با ارزش تاثیر گذار بود. 

    عدم استفاده از مهاجم تازه وارد
قبل از بازی پرسپولیس و الدحیل صحبت های زیادی در رسانه ها مطرح شد 
مبنی بر اینکه نبیل باهویی به خاطر شناختی که از فوتبال قطر دارد )به خاطر 
( شانس زیادی برای بازی با الدحیل دارد. اما  بازی در لیگ ستارگان این کشور
این مهاجم فرصت بازی در این مســـابقه را پیدا نکرد تا مشـــخص شـــود یحیی 
اصلا روی کمک او برای بازی با الدحیل حســـاب نکرده بود. در واقع ســـرمربی 
سرخپوشان استفاده از بازیکنان با انگیزه و آماده داخلی تیمش را در این بازی 
به نبیل تازه وارد )در واقع مهاجم تحمیلی( ترجیح داد. اتفاقی که نشان داد کار 
مهاجم سوئدی برای حضور در ترکیب اصلی سرخپوشان خیلی سخت است. 
ناگفته نماند که اگر پرسپولیس بخواهد نبیل را هم در کنار گولسیانی و حنانوف 
روی نیمکت بنشاند آن وقت سهمیه خارجی های این تیم برای فصل بعد به 

سه نفر کاهش پیدا می کند. 

تماشای رقابت های آسیایی در ورزشگاه نقش جهان آرزویی بود که برای هواداران 
ســـپاهان چندســـال به دلایل مختلف اتفاق نیفتاده بود که مهم ترین آنها شیوع 
کرونـــا در جهـــان بود، و به همین دلیل در نخســـتین میزبانی آنها در فصل جدید 
رقابت های لیگ قهرمانان آسیا استقبال بسیار خوبی از این مسابقه صورت گرفته 
بود. هواداران با شور و هیجان بسیار زیادی منتظر شروع مسابقه بودند اما ناگهان 
خبری شوکه کننده همه حاضران در ورزشگاه را غافلگیر کرد. بازیکنان الاتحاد 
عربســـتان که برای برگزاری این دیدار راهی اصفهان شـــده بودند در زمانی که قرار 
بود مسابقه برگزار شود تصمیم به ترک ورزشگاه گرفتند و درنهایت با تصمیم ناظر 
AFC این دیدار لغو شد. هواداران تیم اصفهانی اصلا باور نمی کردند که چنین 
اتفاقی افتاده است و درنهایت بدون تماشای دیدار تیم محبوب خود مجبور به 

ترک ورزشگاه شدند. 
اما این ماجرا چه پشت پرده هایی داشت که درنهایت باعث شد بازی برگزار نشود 
و حالا همه منتظر اعلام رای کنفدراسیون فوتبال آسیا هستند. ماجرا به سردیس 
سردار شهید قاسم سلیمانی مرتبط می شد که تیم عربستانی با بهانه جویی عجیب 

و غیرمنطقی خود خواستار جابه جا شدن آن شده بود. این درحالی است که در 
جلسه هماهنگی قبل از مسابقه هیچ صحبتی از این موضوع و اعتراضی به آن 
از ســـوی باشـــگاه الاتحاد و حتی ناظر بازی صورت نگرفته بود و پیش از آن نیز 
درحالی که سال هاست این سردیس و همچنین دو سردیس دیگر مربوط به زنده یاد 
محمود یاوری و همچنین محمود حریری بنیا نگذار باشگاه در ورزشگاه وجود 
دارد و ناظران AFC که چندبار برای بررسی شرایط ورزشگاه نقش جهان و تایید 
آن برای انجام دیدارهای آسیایی سپاهان راهی اصفهان شده بودند، هیچ گاه به 

این موضوع ایرادی نگرفته بودند. 
ی  ی باز حالا سوال اینجاست چه اتفاقاتی افتاده که الاتحاد اینچنین از برگزار
ی تیم های این  هراس دارد و تصمیم گرفته با این بهانه که بار دیگر سیاسی باز
ی را به تعطیلی  کشور و همچنین کنفدراسیون فوتبال آسیا را به رخ بکشد باز
بکشاند و طلبکارانه خواستار اعلام رای به نفع خودش شده است. براساس 
اطلاعاتـــی کـــه بـــه »فرهیختگان« رســـیده، باشـــگاه الاتحاد تا 2 ســـاعت قبل 
گهان  از مســـابقه هیچ درخواســـتی برای تغییر طراحی ورزشـــگاه نداشـــته و نا
درحالی به نتیجه رســـیده که این درخواســـت را مطرح کند که اصولا با توجه 
ی آن به هیچ عنوان امکان جابه جایی آن وجود ندارد  به سازه مربوط و زیرساز
و از طرف دیگر آنها اصلا صلاحیت اعتراض به چنین موضوعاتی را ندارند؛ 

که این مســـائل در حیطه اختیارات تیم میزبان اســـت. بااین حال آنها در  چرا
ی چنین درخواســـتی را مطرح کرده انـــد و در ادامه از ناظر  فاصلـــه کمـــی تا باز
مسابقه می خواهند که این موضوع را پیگیری کند. ناظر ضعیف تاجیکستانی 
کنشی عجیب به خواسته تیم میهمان کاملا توجه کرده و درنهایت رای  در وا
ی می دهد. او حتی در اقدامی شـــیطنت آمیز به داوران  ی بـــاز بـــه عـــدم برگزار
گر این اتفاق رخ می داد  که ا اجـــازه حضور در زمین مســـابقه را نمی دهـــد؛ چرا
و تیم ســـپاهان در زمین حاضر می شـــد داور با توجه به غیبت تیم عربســـتانی 
ی را 3 بر صفر به ســـود طلایی پوشـــان اعلام می کرد و در این شـــرایط تغییر  باز

نتیجه سخت به نظر می رسید. 
از طرف دیگر شنیده می شود تیم عربستانی با توجه به غیبت کریم بن زما که به 
کرونا مبتلا شده و همچنین مصدومیت دو ستاره خارجی دیگر خود به وضوح 
نگران برگزاری این دیدار بود و همچنین به نظر می رسید احتمال شیوع ویروس 
کرونا در اردوی این تیم وجود دارد؛ چراکه بازیکنان این تیم در آخرین تمرین پیش 
از مســـابقه چندان ســـرحال نبودند، حتی مدیران این تیم پیش از شروع مسابقه 
دائما پیگیر تعداد تماشاگران حاضر در ورزشگاه و افزایش تعداد آنها بودند و این 
به خوبی نشان می دهد آنها می دانستند که بازی سختی را در اصفهان پیش رو 
دارند. به همین دلیل با این سناریوی ناجوانمردانه تلاش کردند بازی را به تعطیلی 
بکشانند و البته در این راه مسئولان AFC که پیش از این بارها نشان داده اند با لابی 
تیم های عربی خیلی زود تحت تاثیر دلارهای نفتی آنها قرار می گیرند، این باشگاه 
را همراهی کردند تا فوتبال آسیا بار دیگر شاهد اتفاقی تلخ و بی عدالتی بزرگ در 
مهم ترین تورنمنت باشگاه خود باشد. اگرچه سپاهانی ها بلافاصله اعتراض خود 
را به کنفدراسیون آسیا ارسال کرده اند و امیدوارند با توجه به اینکه الاتحاد بلافاصله 
اصفهان را به مقصد کشورش ترک کرده و برخلاف عرف معمول که باید حداقل 
24 ساعت در شهر محل برگزاری بازی مانده و منتظر رای AFC باشد به سرعت 
راهی خانه شده است، رای به سود آنها صادر شود اما این نگرانی وجود دارد که 
رای نهایی با توجه به لابی ســـنگین عربســـتانی ها و ســـرمایه گذاری سنگینی که 
برای خرید ستاره های دنیای فوتبال انجام داده اند عادلانه نباشد و شاهد یک 

حق خوری آشکار دیگر باشیم. 
نکته قابل توجه در این ماجرا اینکه فدراسیون فوتبال عربستان و مدیران ورزشی 
این کشور در فاصله کمی از این اتفاق حمایت خود را از الاتحاد نشان داده و به 
آن واکنش داشـــتند اما تا زمان نوشـــتن این گزارش که حدود 24 ســـاعت از ماجرا 
گذشته بود فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش ایران در سکوتی عجیب به سر برده 

و کوچک ترین واکنشی به این ماجرا نداشتند.

»فرهیختگان« بررسی می کند: پرسپولیس چگونه به لیگ قهرمانان برگشت

شجاعت،ترکیببرنده،انگیزهبالاوچمنایدهآل

گزارش »فرهیختگان« از پشت پرده اتفاقاتی که باعث لغو بازی سپاهان شد

سناریویعجیبعربستانیهابرایفرارازمسابقه

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

برای اولین بار اسکیت روی یخ ایران در راه المپیک آسیایی

 شهیدی: 9۰ درصد شانس حضور
در المپیک را داریم

اسکیت سرعت روی یخ به عنوان رشته ای محبوب در سطح جهانی 
ســـه ســـال می شـــود که وارد ایران شده اســـت؛ هرچند دستگاه های 
یخ ســـاز پیش از انقلاب برای فراهم کردن چنین پیســـتی تهیه شـــده 
بود اما به دلیل قدیمی بودن دیگر قابل اســـتفاده نیســـت. با این حال 
به همت برخی علاقه مندان به این رشته و البته کاوه صدقی، رئیس 
کی روی یخ فدراسیون اسکی ایران، پیست آیس راه اندازی  انجمن ها
شد. هدف این تیم اعزام به المپیک 2025 هاربین یا همان المپیک 
زمستانی است. برای اطلاع از روند کار این تیم تازه تاسیس با محمد 

ی یخ گفت وگو کردیم. شهیدی، رئیس انجمن اسکیت سرعت رو
ی بـــه مـــا گفت: »شـــانس اعزام ما بـــه المپیک زمســـتانی 90 درصد  و
ی داخلی تمرینی  اســـت، از این رو اســـتعدادیابی می کنیم. هم اردو
یکنان در نظر گرفتیم و در اولین  ی باز ی برای آماده ساز و هم برون مرز
ی ترکیه می شـــویم. تیم ما از هفت  گام طـــی روزهـــای آینده راهی اردو
خانم و شش آقا تشکیل شده و قرار است در چند مسابقه جهانی و 
آسیایی سطح دو شرکت کنیم. تجهیزات برای ما در ایران نه وجود 
داشت و نه تولید می شد و مجبور بودیم همه تجهیزات را وارد کنیم. 
ی شده  از طرفی زمین آیس سه سال است که همزمان با کرونا راه انداز

ی این تیم طولانی شد.« و از این رو روند راه انداز
شهیدی ادامه داد: »زمین ایران مال سایز زمین های المپیک است و 
نیاز ما را برطرف می کند. البته چون فقط یک زمین است محدودیت 
ی رودخانه هایی که قطر یخ به دو  یم. البته با شروع فصل سرما رو دار
متر می رسد می توانیم تمرین کنیم. در دنیا استفاده از یخ های طبیعی 
با عمق دو متر مرسوم است. ما حتی شانس کسب مدال در المپیک 
یکنانی است که  یم. حســـین منشـــیدی یکی از باز آســـیایی 2025 دار
یادی از خود نشـــان می دهد و به عنوان یکی از شـــانس های  تلاش ز

کسب مدال اعزام خواهد شد.«
قطعـــا کســـب مـــدال در ایـــن رشـــته تـــازه تاســـیس می توانـــد بســـیار 
یکن تیم ملی  امیدوار کننده باشـــد. از این رو با حســـین منشیدی باز
یادی به کسب مدال  اســـکیت ســـرعت که مسئولان این رشته امید ز
ی به مـــا گفت: »با افتتاح پیســـت  او دارنـــد نیـــز گفت وگـــو کردیـــم. و
اسکیت ایران مال اولین نفری بودم که تمرین را شروع کردم و در ادامه 
ی یخ یک  کی رو با کمک آقایان شهیدی و صدقی رئیس انجمن ها
تیم تشکیل دادیم. حالا می خواهیم با اردوهای خارجی از تجربیات 
دیگر کشورها استفاده کنیم. اعزام به المپیک آسیایی برای اولین بار 
از طـــرف کشـــور ماســـت، از ایـــن رو حمایت مســـئولان و کمیته ملی 
ی دارد و می تواند  المپیک را می طلبد. این رشـــته ارزش سرمایه گذار
ی یخ را استارت زدند و  مدال آور باشد. کشورهای عربی اسکیت رو
ی هســـتند  با حمایت از این تیم بدون توقع در حال متخصص ســـاز

تا از توانایی نیروهای داخلی خود استفاده کند.«
ی ادامه داد: »ما از اوایل انقلاب توانایی داشـــتیم که در رشـــته های  و
یخـــی در المپیـــک حتی حاضر شـــویم. اما هیچ وقت شـــرایط فراهم 
نشـــده بـــود. حـــالا کـــه شـــرایط فراهم شـــده نباید فرصت را از دســـت 
دهیـــم بـــا اســـتعدادهایی که در ایـــران می بینم می توانیم درخشـــش 
خوبی داشـــته باشـــیم و این امید خوبی اســـت تا این رشـــته را به یک 
رشـــته المپیکی تبدیل کنیم. خیلی از کشـــورها از صنایع مختلف 
به عنوان اسپانســـر این رشـــته اســـتفاده می کنند و ما هم می توانیم با 
رایزنی های که مســـئولان انجام می دهند از صنایع بومی خود حامی 
مالـــی بگیریم. این کار در دنیا مرســـوم اســـت و با توجـــه به اینکه قرار 
است در کشورهای مختلف اردو بزنیم این حمایت های مالی برای 

صنایع مربوطه نیز جواب می دهد.«

یحیی درمورد ترابی و امیری ریسک نکرد

تردید درباره ترکیب بازی با گل  گهر
پرســـپولیس در حالی دوشنبه شـــب در قطر به مصاف الدحیل رفت 
یکن تاثیر گذار خود را در این  کـــه مهـــدی ترابی و وحید امیـــری دو باز
یکن از روز جمعه که پرســـپولیس  ی به میدان نفرســـتاد. هر دو باز باز
راهی قطر شـــد در تمرینات گروهی به میدان رفتند و ســـه جلســـه هم 
با سرخپوشـــان تمرین داشـــتند، اما یحیی گل محمدی شرایط آنها را 
ی سنگین با الدحیل ایده آل ندید. در واقع ترابی  برای حضور در باز
ی نبودند و ممکن بود در صورت فشار با  و امیری صددرصد آماده باز
تشدید مصدومیت مواجه شوند. در شرایطی که نفراتی چون سلمانی، 
عالیشاه و حتی محمد عمری در تمرینات پرسپولیس آمادگی بالایی 
داشتند، یحیی تصمیم گرفت سلمانی و عالیشاه را در ترکیب اصلی 
یکن حالا کار یحیی را برای انتخاب  به  کار گیرد. درخشش این دو باز
ترکیب ایده آل در بازی روز یکشنبه سرخپوشان با گل گهر سخت کرد.

کارت بازی دابو در آستانه صدور

 سپاهان با همه بازیکنانش
مقابل صنعت نفت

، باشـــگاه سپاهان به دنبال این  ی عیســـی آل کثیر با صدور کارت باز
، هافبک بورکینافاســـویی  اســـت تا مشـــکل صدور کارت برایان دابو
یکن هم صادر شـــود. در  ی این باز خـــود را هـــم حل کـــرده تا کارت باز
این زمینه با خبر شـــدیم که ســـازمان لیگ شـــرایط صدور کارت این 
یکن را به باشـــگاه ســـپاهانی اعلام کرده و این باشـــگاه نیز درحال  باز
حل این مشـــکل اســـت. خبر دیگر در مورد باشگاه سپاهان اینکه تا 
زمانی که پرونده انضباطی این باشـــگاه در کمیته اســـتیناف باشـــد، 
ی ها استفاده  طلایی پوشان می توانند از همه نفرات خود در این باز
کنند. این در حالی اســـت که کمیته انضباطی باشـــگاه ســـپاهان را 
به خاطـــر شـــکایت چهار باشـــگاه اســـتقلال، پرســـپولیس، پیکان و 
کتـــور با جرایم ســـنگین و کســـر 4 امتیاز مواجه کـــرده بود و در این  ترا
یکن این  رای آمده بود که تا زمان حل نشدن مشکل قرارداد شش باز
ی آل کثیر صادر  ی ندارند. اما حالا نه تنها کارت باز تیم، آنها حق باز
شـــد بلکه ســـپاهان تا رای کمیته اســـتیناف می تواند از همه نفراتش 
اســـتفاده کند. همان طورکه قبلا خبر داده بودیم تلاش های باشـــگاه 
سپاهان در این ماجرا ادامه دارد و ممکن است امتیازات کسرشده 

از سپاهان هم با رای کمیته استیناف برگردد.

گفتوگو

اخبارکوتاه


